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Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Dr. Pintér Sándor Belügyminiszter Úrhoz :

„Az október 23-i rendezvények részvételi adatairól 2 . . . .”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel megkaptam „Az október 23-i rendezvények részvételi adatairól . . .” című írásbeli kérdésemre
adott válaszát, melyben arról tájékoztat, hogy a rendezvényeken résztvev ők adatait a szervezők bejelentett
létszámadatai és a helyszíni tapasztalatok alapján határozták meg .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mit foglal magában a rend őrség helyszíni tapasztalata?
Figyelembe veszik például azt, hogy a résztvevők hány négyzetméter helyet foglaltak el vag y
azt, hogy egy négyzetméteren hány résztvev ő állt átlagosan? Ismételten kérdezem, hogy milyen
adatok alapján kalkulálta ki a Belügyminisztérium, hogy mennyien voltak a szóban forgó
rendezvényeken?
Ugye világos Önnek is, hogy a két rendezvény között akkora különbség nem volt, mint ami t
Önök bejelentettek?

Ha az Önök becslését vesszük figyelembe 20-szor annyian voltak az állami ünnepen, mint a Mill a
tüntetésén! Mondhatnánk ezt úgy is, hogy ha az állami ünnepséget a Milla tüntetés helyszínén tartották
volna, akkor a tömegnek majdcsak az Örs vezér teréig kellett volna érnie! Ön szerint ez reális ?
Bízom benne, hogy kérdéseimre tudnak konkrét választ adni, mert ha nem, sajnos igaznak bizonyul, ami t
sokan jeleztek már, hogy a rendőrség hasraütés-szerűen mond számokat, mellyel egy politikai játé k
részesévé válik.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . november 21 .
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'r . Oláh Lajos
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